

**Skolebestyrelsesmøde 18.06.2018 kl.
17.00–20.00**

Bemærk sluttidspunktet

Personalerummet

Mødeleder: Klaus

Ordstyrer: PG

Dagsorden:

Referat: TL

Godkendelse af referat fra sidste møde

Godkendt

Meddelelser fra skolebestyrelsen

Formanden orienterede om møde i SB-kredsbestyrelsen, hvor emner om bl.a. specialundervisning, karakterer og økonomi var på dagsordenen.

	<p>I forlængelse af kredsbestyrelsens punkt om økonomi blev det drøftet i vores (Tranegårdskolens) bestyrelse, hvad vi fremadrettet kan gøre. Vi skal være opmærksomme på tilbagegang f.eks. omkring fravær, trivsel, karakterer osv. Vi må efterfølgende hurtigt reagere opad i 'systemet' og eksempelvis invitere politikere med på møder mv.</p> <p>Anne Sophie samler SB's bekymringspunkter.</p>
<p>Meddelelser fra skolen</p>	<p>Afgangsprøver er i fuld gang – eleverne ser ud til at klare det godt. Nye tilsynsprocedure mv. omkring de skriftlige prøver har fungeret godt i år.</p> <p>Sidste skoledag gik godt – der vil være enkelte justeringer i forhold til næste år; bl.a. morgenmad hos forældre og ikke på skolen samt hvordan kan vi hjælpe eleverne til at få mere ud af deres optræden for resten af skolen. Fodboldkampen var måske for lang.</p> <p>Skemaer for næste skoleår er færdige til lærerne – de lægges ud til lærere i uge 25 (tirsdag). Forældre vil få deres børns skema i næste uge (onsdag).</p> <p>Kenneth fra FC bliver inviteret til næste SB-møde. Det tiltænkes, at han deltager nogle gange om året.</p> <p>Et område SB bl.a. godt vil i dialog med Kenneth om er, hvorledes vi bedre kan motivere/fastholde børnenes interesse for FC.</p>
<p>Økonomi</p>	

<p>Umrana / Anette orienterer</p>	<p>Skolens aktuelle situation blev gennemgået af Umrana fra økonomi og Anette administrativ leder på Tranegård.</p> <p>Samlet kommer Tranegården ud med et overskud på 440.510 mod et overskud sidste år på godt 700.000.</p> <p>Den nye allokeringsmodel viser, at vores budget er blevet nedskrevet, sådan at vi gradvist i kommende <i>skoleår</i> (anden del af skoleåret) arbejder mod at opfylde modellens mål. Vi kommer ikke i mål med hele besparelsen i kommende skoleår.</p> <p>Det blev diskuteret om, hvorvidt forholdet til FC er godt for skolens økonomi. Dette bliver et punkt på et senere SB-møde.</p>
<p>Hvad gør vi for børn med særlige forudsætninger, og hvad kan vi gøre fremadrettet? Punktet fortsat fra sidst drøftelse</p>	<p>Ledelsen har bedt skolens matematikvejleder om at bidrage til, hvordan vi synliggør vores indsatser for vores elever med særlige forudsætninger.</p>
<p>Status fra arbejdsgrupperne</p> <p>Forældrebank Kost/ernæring Præstationskultur / sociale medier / stress Gårdmiljø</p> <p>– orientering</p>	<p>Forældrebank: Forældres 'reklamer' sendes til skolens viceskoleleder, som efterfølgende samler disse og går i dialog med SB om det videre arbejde med folder osv.</p> <p>Kost/ernæring: Gruppen nedlægges.</p>

	<p>Præstationskultur: Gruppen fortsættes i august.</p> <p>Gårdmiljø: Der er indsamlet viden og en lang række forslag fra elevrådet, GFO og en innovationsgruppe om, hvad som der kan gøres på skolen. Der er tiltag, som nemt kan realiseres og tiltag, som kræver mere – herunder økonomiske ressourcer.</p> <p>Der holdes møde i august med tovholder på det innovative valgfag.</p> <p>Se endvidere bilag for alle forslag.</p>
<p>Eventuelt</p>	<p>Skal vi lave forskellige indsamlinger til forbedringer på skolen? F.eks. gennem middage, tombola osv. Punkt tilført listen om kommende møder.</p>
<p>Punkter til kommende møder.</p> <p>Studiecafé</p> <p>Forældrerepræsentantskabsmøder – struktur og ramme</p> <p>Forældre inde i klasselokalet</p> <p>Feriekalenderen</p> <p>Indsamlinger</p>	

Mødedeltagere:

Klaus Munch Kjøller		Anne Sophie Gottlieb	
Signe Christensen		Sidsel Thomsager	
Pia Samuelsen		Kim Mårtensson	
Barbara Bertelsen		Peter Gersvang	
Rikke D. Gantzhorn		Thomas Langkjær	
Jacob Ørskov Reese		Alice Lykke	
Tine Filges		Peter Svensson	afbud